
2024To all our Valued Customers and Associates within the Horticulture Industry,

Once again I have the privilege of presenting to you our 2024 Reference Guide. It is my pleasure to take some time each year and reflect on how things have gone, while

looking forward to where we are going. We have come through a great spring and have been able to supply quality product in a timely manner. Looking at our upcoming

crops, we are seeing good growth this season, possibly unmatched by any previous year. In today’s world of so many uncertainties, we are able to say that God is good

and has always looked after us and His creation; working with plants I believe is a constant reminder of this. Many things in this world are beyond our control, so let us

never forget who it is that has ultimate control. As always, we invite you to come visit our nursery and see the many varieties we have to offer for this upcoming season.

On behalf of all of us at Bakker’s, thank you and have a great year!

“While the earth remains, seedtime and harvest, cold and heat, summer and winter, day and night, shall not cease.” Genesis 8:22

2024 New Introductions

À tous nos précieux clients et associés dans le secteur de l’horticulture,

Encore une fois, j’ai le privilège de vous présenter notre Guide de Référence 2024. C’est mon plaisir de prendre du temps à chaque année à réfléchir sur comment l’année

s’est passée, ainsi que ce qui nous attend à l’avenir. Nous avons passé un printemps incroyable et nous avons été capables de fournir des produits de qualité de manière

opportune. En regardant nos récoltes à venir, nous voyons une bonne croissance, peut-être même incomparable aux saisons précédentes. Avec toutes les incertitudes

dans le monde d’aujourd’hui, nous sommes capables de dire que Dieu est bon et veille toujours sur nous et Sa création – je me fais rappeler de ceci tous les jours en 

travaillant avec les plantes. Plusieurs choses dans ce monde sont incontrôlables, mais n’oublions jamais qui a le contrôle ultime. Comme toujours, nous vous invitons à

venir visiter la pépinière afin de voir les plusieurs variétés que nous avons à offrir pour la prochaine saison. De nous tous ici chez Bakker, merci et passé une belle année!

« Tant que la terre subsistera, les semailles et la moisson, le froid et la chaleur, l’été et l’hiver, le jour et la nuit ne cesseront point. » Genèse 8:22
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Diervilla sessilifolia ‘1501-11’ 
Firefly® Bush Honeysuckle
Zone: 3 Height: 3ft Spread: 3ft

Hydrangea macrophylla ‘Hokomaburlac’ 

Cherry-Go-Round™ Hydrangea
Zone: 5 Height: 3ft Spread: 3ft

Hydrangea macrophylla ‘Hokomagrito’

Grin and Tonic™ Hydrangea
Zone: 5 Height: 3ft Spread: 3ft

Hydrangea x 
Let’s Dance iArriba!® Hydrangea
Zone: 4 Height: 4ft Spread: 3ft Hydrangea macrophylla x serrata

Let’s Dance Can Do!® Hydrangea
Zone: 4 Height: 4ft Spread: 3ft



Hydrangea paniculata ‘Hpopr013’
Candelabra™ Hydrangea
Zone: 3 Height: 6ft Spread: 6ft

Hydrangea paniculata ‘HYLV17522’
Dragon Baby™ Hydrangea
Zone: 3 Height: 3ft Spread: 3ft

Hydrangea paniculata 
Zinfin Doll® Hydrangea
Zone: 3 Height: 6ft Spread: 6ft

Hydrangea quercifolia ‘Snowcicle’
Snowcicle Oakleaf Hydrangea
Zone: 5 Height: 6ft Spread: 6ft

Hydrangea quercifolia ‘Bocotoso’
Toy Soldier™ Oakleaf Hydrangea
Zone: 5 Height: 5ft Spread: 5ft

Hydrangea serrata
Tuff Stuff Ah-Ha® Hydrangea
Zone: 5 Height: 3ft Spread: 3ft

Physocarpus opulifolius 'ZLENora'
Honeycomb™ Ninebark
Zone: 3 Height: 6ft Spread: 7ft

Potentilla fruticosa
Happy Face® Yellow Potentilla
Zone: 2 Height: 3ft Spread: 3ft

Viburnum trilobum ‘J.N.Select’
Redwing® American
Cranberrybush Viburnum
Zone: 2 Height:10ft Spread:8ft



Picea glauca
White Spruce
Zone: 2 Height: 80ft Spread:16ft

Pinus strobus
White Pine
Zone: 3 Height: 60ft Spread: 30ft

Shrub Rose 
William P.J. McCarthy ‘JalWilliam’
Fragrance: fresh Height: 3.5ft Spread: 3.5ft

Shrub Rose 
Belinda’s Blush™

‘BBARE’
Fragrance: fruity Height: 3ft Spread: 3ft

Climbing Rose

Golden Opportunity™
‘WEKausujucton’

Fragrance: fruity & tea Height: 12ft Spread: 4ft

Hybrid Tea

Painted Porcelain™
‘WEKmostadabre’

Fragrance: fruity & tea Height: 5ft Spread: 3ft

Groundcover

Playful Happy Trails™
‘WEKrahatjacor’

Fragrance: slight tea Height: 2ft Spread: 3ft

Orange Glow™ Knock Out®
‘Radslam’

Fragrance: none Height: 4.5ft Spread: 3ft

Eden Climber® White ‘Meiviowit’
Fragrance: slight Height: 12ft Spread: 4ft

Climbing Rose


